
 Zápis z jednání školské rady ZŠ Táborská 
 24. 10. 2023 

 Přítomni: Zdenka Johnson, Pavel Kolář, Veronika Boušková, Karel Zavřel, Josef Svoboda 

 Nepřítomna (předem neomluvena): Jaroslava Mörwicková 

 1.  Zahájení jednání. 

 2.  Přechod pro chodce před školou - podle informací z veřejného jednání konaného 

 12. 9. ve škole bude doprava v okolí přechodu pro chodce dočasně řešena pomocí 

 betonových zábran, které zkrátí přechodovou délku pro chodce a přechod bude 

 označen světly v úrovni vozovky. V dlouhodobém výhledu by měl být přechod 

 opatřen semaforem. 

 3.  Hodnocení ředitele pro městskou část - projednáno a jednomyslně schváleno. 

 Odešle předsedkyně ŠR. 

 4.  Výroční zpráva za šk. rok 2022/23 - projednána a jednomyslně schválena. Dílčí 

 komentář podal zástupce ředitele K. Zavřel. V této souvislosti by Školská rada 

 uvítala, aby při projednávání výroční zprávy byl vždy přítomen ředitel školy pro 

 podání případného vysvětlení u nejasných částí zprávy. 

 5.  Rozpočet školy na rok 2023 - na vyžádání školské rady předložil ředitel školy 

 stávající rozpočet. Na rok 2024 zatím není rozpočet k dispozici. Školská rada 

 požaduje k projednání předložit rozpočet pro rok 2024 s okomentovanými kapitolami, 

 jakmile bude k dispozici. Tento rozpočet je třeba uvést v tabulce porovnávající 

 současný stav s několika předchozími roky. 

 6.  Informace o různých podpůrčích programech městské části nadací působících ve 

 škole - školská rada navrhuje sumarizovat přehled a vyvěsit na webu školy, aby byly 

 informace pohromadě a snadno dohledatelné. 

 7.  Podněty k projednání z třídních schůzek: 4.A a 4.B - učebny na jihu budovy mají 

 v teplých dnech nevyhovující hygienické podmínky. Větrání do ulice není možné kvůli 

 hluku a není ani účinné. Jaké jsou možnosti ohledně klimatizace? Jsou nějaké 

 alternativní možnosti? Po vyjádření ředitele školy předsedkyně školské rady osloví s 

 tímto podnětem majitele budovy - 4. Majetkovou, a. s. 

 8.  Ukončení jednání školské rady. 

 Příští jednání školské rady bude iniciovat její předsedkyně podle potřeby a aktuální situace. 

 Zapsal: Karel Zavřel, doplnila: Zdenka Johnson 


